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Z á p i s  

ze zasedání Valné hromady Svazku obcí Podoubraví, které se uskutečnilo  

dne 17. 6. 2025 od 15:30 hodin ve Ždírci nad Doubravou, Hospůdka na hřišti, adresa Ke 

Stadionu 700 

 

Přítomni:   

Součtem zástupců dle prezenční listiny bylo ověřeno, že na zasedání Valné hromady jsou 

přítomni zástupci 18 obcí, tj.  62,07 % z celkového počtu členských obcí Svazku obcí 

Podoubraví a setkání je tedy usnášeníschopné. 

 

Program jednání:  

1) Zahájení, schválení programu 

2) Ověřovatelé zápisu 

3) Prezentace Unicredit Bank (Agregovaný fiktivní cash pooling) 

4) Prezentace Asekol 

5) Termochemická recyklace – efektivní a ekologické průmyslové využití plastových a 

dalších odpadů (Firma Enress Business Services, a.s.) 

6) Schválení Závěrečného účtu Svazku obcí Podoubraví za rok 2024 včetně Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví za rok 2024 

7) Opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků 

8) Schválení Účetní závěrky k 31. 12. 2024 

9) Žádost o přezkum hospodaření DSO za rok 2025 

10) Příspěvek na zakoupení pohárů pro „Podoubravský víceboj“ a jeho organizace 

11) Projekt Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví 

12) Různé  

13) Diskuse 

14) Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu 

Pan Starý zahájil jednání v 15:30 hodin a přivítal přítomné hosty. Zároveň poděkoval zástupcům 

města Ždírec n. D. za uspořádání valné hromady a poskytnutí zázemí. Úvodním slovem přivítal 

účastníky také pan Ing. Nikl, starosta města Ždírec n. D. K navrženému programu nebyly 

vzneseny žádné připomínky, a proto pan Starý navrhl hlasovat o jeho schválení. Program byl 

jednomyslně schválen. Zapisovatelkou jednání valné hromady dne 17. 6. 2025 navrhl Soňu 

Zvolánkovou. 

 

Usnesení 4:  

Valná hromada schvaluje program jednání a zapisovatele. 

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

2. Ověřovatelé zápisu 

Pan Starý navrhl ověřovatele zápisu: 

Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 
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Usnesení 5:  

Valná hromada schvaluje ověřovatele zápisu. 

Pro: 18 Proti: 0   Zdržel: 0 

 

3. Prezentace Unicredit Bank (Agregovaný fiktivní cash pooling) 

Zástupci UniCredit Bank seznámili přítomné s indikativní nabídkou určenou pro obce Svazku 

obcí Podoubraví. Účastníci vzali nabídku na vědomí s tím, že jednotlivé obce zváží využití 

nabídky podle svých aktuálních potřeb. Na obce bude následně rozeslán e-mail s podrobnými 

informacemi o nabídce a možnostmi dalšího postupu. 

 

4. Prezentace Asekol 

Zástupce společnosti Asekol, pan Peroutka, přednesl prezentaci zaměřenou na činnost a aktuální 

aktivity společnosti v oblasti sběru a recyklace elektrozařízení a dalšího zpětného odběru. 

Přítomní byli informováni o možnostech spolupráce s obcemi, včetně dostupných služeb a 

způsobu zajištění sběrných míst a novinkách v legislativě týkající se odpadového hospodářství. 

 

5. Termochemická recyklace – efektivní a ekologické průmyslové využití plastových a 

dalších odpadů (Firma Enress Business Services, a.s.) 

Zástupci firmy představili prezentaci na téma „Termochemická recyklace – efektivní a 

ekologické průmyslové využití plastových a dalších odpadů“ (Enress Business Services, a.s.). 

 

6. Schválení Závěrečného účtu Svazku obcí Podoubraví za rok 2024 včetně Zprávy o 

výsledku přezkoumání hospodaření Svazku obcí Podoubraví za rok 2024 

Valná hromada Svazku obcí Podoubraví projednala dle ust. § 17 zákona č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech územních rozpočtů v platném znění „Závěrečný účet Svazku obcí 

Podoubraví za rok 2024 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného 

svazku obcí Svazek obcí Podoubraví“ za rok 2024 podle zák. č. 420/2004 Sb., o přezkoumání 

hospodaření územních samosprávných celků a dobrovolných svazků obcí. Bylo přijato 

následující usnesení. 

 

Usnesení 6:  

Valná hromada Svazku obcí Podoubraví schvaluje Závěrečný účet Svazku obcí Podoubraví za 

rok 2024 včetně Zprávy o výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí Svazek 

obcí Podoubraví za rok 2024, a to s výrokem s výhradami, na základě, kterých budou přijata 

opatření potřebná k nápravě zjištěných chyb a nedostatků. 

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

7. Opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků 

DSO Svazek obcí Podoubraví projednal opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků. 

Územní celek uvedený nedostatek napravil. Opatření bylo splněno v lednu 2025 interním 

dokladem. Tato informace bude v souladu s § 13 odst. 1 písm. b) zákona č. 420/2004 Sb., o 

přezkoumávání hospodaření územních samosprávných celků, zaslána Krajskému úřadu Kraje 

Vysočina. 
 

Usnesení 7:  

Valná hromada bere na vědomí opatření k nápravě zjištěných chyb a nedostatků. 

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

 

 



3 

 

8. Schválení Účetní závěrky k 31. 12. 2024 

P. Starý navrhl hlasovat pro schválení Účetní závěrky sestavené k rozvahovému dni 31. 12. 2024 

včetně výsledku hospodaření za rok 2024. Výsledek hospodaření bude převeden na účet 432 - 

výsledek hospodaření minulých účetních období. Bylo přijato následující usnesení. 

 

Usnesení 8:  

Valná hromada Svazku obcí Podoubraví schvaluje Účetní závěrku sestavenou k rozvahovému 

dni 31. 12. 2024 včetně výsledku hospodaření za rok 2024. Výsledek hospodaření bude převeden 

na účet 432 - výsledek hospodaření minulých účetních období. 

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

9. Žádost o přezkum hospodaření DSO za rok 2025 

P. Starý informoval o podání žádosti o přezkoumání hospodaření DSO za rok 2025 na odbor 

kontroly KÚ Kraje Vysočina. 

 

Usnesení 9:  

Valná hromada bere na vědomí podání žádosti o přezkoumání hospodaření DSO za rok 2025 na 

odbor kontroly KÚ Kraje Vysočina.  

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

10. Příspěvek na zakoupení pohárů pro „Podoubravský víceboj“ a jeho organizace  

V letošním roce se pořádání Podoubravského víceboje ujala obec Vilémov. Víceboj proběhne 

dne 6. 9. 2024 od 13:00 hodin. Paní Homolková na víceboj přítomné pozvala a seznámila je s 

plánovým programem a požádala o potvrzení účasti do 10. 8. 2025. SVOP tuto akci podpoří 

zakoupením pohárů. Příspěvek SVOP bude činit max. 5 000 Kč. 

 

Usnesení 10:  

Valná hromada schvaluje poskytnutí příspěvku obci Vilémov na zakoupení pohárů pro 

„Podoubravský víceboj“.  

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

11. Projekt Posílení separace odpadů v obcích Svazku obcí Podoubraví 

Zástupci obcí byli informováni o aktuálním stavu společného projektu. Závěrečná zpráva akce 

(ZVA) byla odeslána dne 29. 5. 2025 a nyní se čeká na kontrolu ze strany OPŽP. Po připsání 

dotace na účet SVOP budou obcím neprodleně vráceny finanční prostředky poskytnuté v rámci 

návratné finanční výpomoci. Paní Zvolánková přednesla přehled celkových nákladů projektu, 

výši přidělené dotace a nepřímých výdajů (paušál). Smlouvy o výpůjčce jsou již podepsány; po 

uplynutí doby udržitelnosti bude veškerý majetek bezplatně převeden do vlastnictví obcí.  

 

Usnesení 11:  

Valná hromada bere na vědomí informace ke společnému projektu Posílení separace odpadů 

v obcích Svazku obcí Podoubraví.  

Pro: 18  Proti: 0   Zdržel: 0 

 

12. Různé 

 
13. Diskuse 

Diskusi vedli zástupci obcí ke každému bodu zvlášť. 
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14. Závěr 

Předsedající poděkoval za uspořádání této Valné hromady ve Ždírci nad Doubravou a poděkoval 

přítomným za účast. Jednání bylo v 17:00 hodin ukončeno. 

 

Ověřil elektronicky: Ing. Bohumír Nikl – starosta města Ždírec nad Doubravou 

 

Ověřil elektronicky: Dagmar Vaňková – starostka obce Jeřišno 

 

Ve Ždírci nad Doubravou 17. 6. 2025   Zapsala: Soňa Zvolánková, DiS. 


		2025-06-19T11:46:57+0200
	Dagmar Vaňková


		2025-06-23T15:20:14+0200
	Ing. Bohumír Nikl




